
 

 

De bar krijgt steeds meer uitstraling; it 

begjint der aardich op te lykjen... 

Afgevinkt: 
-Werkzaamheden 
schilder 
-PVC-vloer afgekit 
-Verlichting plafond 
-Binnenmeubilair 
-Fotobehang 
 

 

Ferwâlde te Plak! 

Nijs fan ‘e Finne-Ferboukommisje (22) 
 

 

Mei (3) 

 
Afgelopen week, de week van 17 mei ’21, hebben we toch wel een paar ‘mooi-makers’ af kunnen 
vinken: op de muur van de nieuwe gang naar achteren en op de muur van de middenruimte is 
fotobehang gekomen en de rest van de meubelen is geleverd, dus nu ook stamstoelen bij de stamtafel, 
barkrukken aan de bar en aan de statafels en nieuwe stapelstoelen. De ‘oude’ stapelstoelen zijn zeker 
niet afgedaan en gaan we gebruiken als we grote groepen in de Finne hebben. 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 

 

Met uitnodigende groet, de 
Verbouwcommissie: 
Evert-Jan, Coba, Johan Willem, 

Tjeerd, Durk, Gertrud, Marten en 

Willie 

 

De bestrating weer mooi vlak 

bij de hoofdingang en zij 

ingang, ook met het oog op  

de toegankelijkheid ... 

Verder zijn we begonnen met ‘buitenom’. De vlonder is inmiddels gedemonteerd en krijgt een 
herbestemming bij Beant in Workum. Helaas was de staat van de vlonder niet meer goed en hebben we 
besloten deze niet te behouden voor De Finne. We gaan nu alles ophogen en ook wordt het richting de 
boom uitgebreid, zodat we daar straks een prachtig terrasgedeelte kunnen maken. Er is een 
walbeschoeiing gemaakt en vele kuubs zand waren nodig om op hoogte te komen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

De bestrating was achter bij de slaapruimte zodanig verzakt dat er 

eerst een redelijk groot gedeelte van de bestrating uit moest om 

dit weer mooi op hoogte te kunnen krijgen. ... 


